
Veckans regelnöt v. 21 2024  

Ja eller Nej-frågan  
Får du före ett bunkerslag ta bort en stor gren som stör både stansen och svingen?  
   

Spelare lyfter oombedd sin boll från foregreen för att den är i spellinjen för annan 
spelare   
Denna situation inträffar under en singeltävling slagspel.  

Tages boll och en av de andra spelarnas bollar har hamnat på foregreen kort om 
green. Tages boll ligger närmare hål och i en av de andras spellinje. Han antar att 
den andra spelaren ska putta och att denna spelare därför störs av Tages boll. På 
eget initiativ markerar Tage och lyfter sin boll, men utan att rengöra den.   
Vad gäller?  

A Tage har förfarit korrekt.  
B Tage får två slags plikt för att han lyfte bollen, utan att den andra spelaren krävt 

detta.    
C Tage får ett slags plikt för att han lyfte bollen, utan att den andra spelaren krävt 

detta.       
D Tage får ingen plikt, om den andra spelaren efter hans lyftande säger att han 

tänkt kräva att Tage skulle lyfta bollen för att den var störande.   
OBS! Försök motivera svaret med rätt regel eller Clarification (Klargörande).     

 



Veckans regelnöt v. 21 2024 – Facit  

Ja eller Nej-frågan  
Får du före ett bunkerslag ta bort en stor gren som stör både stansen och svingen?  
Ja. Lösa naturföremål får tas bort på hela banan. R 15.1   

Spelare lyfter oombedd sin boll från foregreen för att den är i spellinjen för annan 
spelare   
Denna situation inträffar under en singeltävling slagspel.  

Tages boll och en av de andra spelarnas bollar har hamnat på foregreen kort om 
green. Tages boll ligger närmare hål och i en av de andras spellinje. Han antar att 
den andra spelaren ska putta och att denna spelare därför störs av Tages boll. På 
eget initiativ markerar Tage och lyfter sin boll, men utan att rengöra den.   
Vad gäller?  

A Tage har förfarit korrekt.  
B Tage får två slags plikt för att han lyfte bollen, utan att den andra spelaren krävt 

detta.    
C Tage får ett slags plikt för att han lyfte bollen, utan att den andra spelaren krävt 

detta.       
D Tage får ingen plikt, om den andra spelaren efter hans lyftande säger att han 

tänkt kräva att Tage skulle lyfta bollen för att den var störande.   
OBS! Försök motivera svaret med rätt regel eller Clarification (Klargörande).     

Tage är skyldig att markera och lyfta sin boll om en annan spelare kräver detta för 
att bollen är störande. R 15.3 
Men utanför green får Tage inte lyfta sin boll på eget initiativ, även om han 
förutsätter att den andra spelaren annars hade krävt detta. I den aktuella 
situationen får Tage ett slags plikt för att han lyfte bollen.  

Svarsalternativ C  

OBS! Den andra spelaren kan alltså inte upphäva Tages plikt, genom att godkänna 
det för tidiga lyftandet.  


